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Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over het bericht dat gemeenten worstelen met de groei van het aantal 
geitenstallen (ingezonden 4 juli 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de uitzending van Nieuwsuur over gemeenten die 
worstelen met de groei en de komst van lucratieve en schadelijke geitenstal-
len?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de komst van een stal voor 2700 geiten op nog geen 
twee kilometer van het centrum van het Noord-Brabantse dorp Bavel in de 
gemeente Breda? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de oproep van de voorzitter van de Geitenhoudersvak-
bond om op zoek te gaan naar de bron van Q-koorts of mogelijke andere 
schadelijke bacteriën en schimmels? 

Vraag 4
Wat kunnen lokale bestuurders in de praktijk met uw advies om bij het 
verlenen van vergunningen rekening te houden met de conclusies van het 
Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de uitspraak van de verantwoordelijk wethouder van de 
gemeente Breda dat uw brief hem «geen juridische haak geeft om «nee» te 
kunnen zeggen»? 

Vraag 6
Bent u bereid een helder advies te geven aan lokale bestuurders op basis 
waarvan zij een mogelijke vergunningaanvraag kunnen weigeren? Kunt u uw 
antwoord toelichten?

1 «Gemeenten worstelen met groei lucratieve én schadelijke geitenstallen», Nieuwsuur, 29 juni 
2017 (http://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2180572-gemeenten-worstelen-met-groei-lucratieve-en-
schadelijke-geitenstallen.html).
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